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MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise Zdravého města  
Litoměřice 

 
Zápis z jednání komise Zdravého města Litoměřice při Radě města Litoměřice 
____________________________________________________________________________________________________ 

 
konané 24. 10. 2023 
 
Přítomni: 
Čech Josef 
Douša Josef 
Kodytková Pavlína 
Krištofová Veronika 
Leník Petr 
Mazancová Marie 
Nebeská Tereza 

Simajchl Jaroslav 
Vytlačilová Anna 
Wünsch Lukas 
Zichová Petra 
Sýkorová Petra 
Čelková Ladislava 
 

 
Program: 

1.  Uvítání Litohub 
2. Participativní rozpočet 
3. Společenské události 
4. Úředník na kole 
5. Pěšky do školy 
6. Srdcař 
7.  Různé  

Jednání řídil předseda komise Josef Douša, který v úvodu všechny přítomné přivítal. 

Poté předal slovo paní Sýkorové, aby zahájila první bod. 
 

Projednáno: 

1. Uvítání Litohub 

Na začátku přivítala paní Sýkorová účastníky komise. Jelikož zasedání hostila, představila všem 
přítomným Litohub.   

 

Poté dostalo slovo Zdravé město, aby odprezentovalo následující body. 

2. Participativní rozpočet 
 

Komise byla informována ohledně stavu participativního rozpočtu. Houpací sítě na Střeleckém 
ostrově jsou realizovány a proplaceny. Mobilní kamera pro MP je realizována a proplacena také. 
Zázemí pro otužilce je zpola hotové, čekáme na dodělávku pana Rudolfa. Oprava hřiště Růžovka 
začala a na projektu se aktuálně pracuje. Zkrášlení ulice Mládežnická proběhne během čtrnácti 
dnů. 

Dodatečně byla komise informována o sběru námětů na další ročník participativního rozpočtu. 
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MĚSTO LITOMĚŘICE 
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Litoměřice 

 

3. Veřejné fórum 

 

Zdravé město připravuje akci Veřejné fórum, na které jsou všichni členové komise srdečně zváni. 

Akce proběhne ve spolupráci se společností Energie holding a.s., což je novinkou.   

 

4. Škola NSZM 
 
Pan Douša informoval o proběhlé škole NSZM v Ostravě. Oproti té poslední se za Litoměřice 
účastnil pouze jeden člověk. Tématem bylo bydlení, protože řadu měst, včetně Litoměřic, trápí 
odliv občanů z měst. 

5. Různé 
 

Petr Leník připomenul akci Srdcař, protože se nám podařilo překonat rekord v hlasování 
veřejnosti o 500 lidí. Hlasování končí k poslednímu dni měsíce října a kvapem se blíží konání 
samotné akce.  

Pan Douša zmínil možnost zavedení pilotního projektu sdílených kol. Systém by se případně 
realizoval přesně tak, jak nám jej provozní společnost představil s tím, že se po roce vyhodnotí 
sesbíraná data a podle nich se dále rozhodne o podobě, nebo existenci tohoto projektu.  

Zdravé město doplnilo informace k akci Pěšky do školy, protože skončilo hlasování rodičů 
v dotazníku. O dotazník měla komise zájem a proto jej obdrží každý člen k nahlédnutí 
v elektronické podobě.  

Poté proběhla debata nad tématem odpadů. Nápadem vzniklým z této diskuse bylo přispět do 
veřejného prostoru nějakou osvětovou kampaní na téma třídění. Řada z těchto snah města již 
probíhá.  

V samotném závěru byla komise pozvána na příští schůzku na faru. 

 

Příští komise se uskuteční 14. listopadu, před komisí bude rozeslán tento zápis s prosbou o 
hostování komise, nebude-li nikdo, kdo by se této výzvy ujal, proběhne komise v městských 
prostorech. 

 

 
Dne 25. 10. 2023     Zapsal: Petr Leník 
 
 


